
 
 

       

 

 

 

HERLUFSHOLM ATLETIK, TRIATHLON & MOTION 
 

 

Referat for 

For ordinær generalforsamling 

Tirsdag den 05. marts 2024, kl. 19.30 

 

 
Formand Monica Mikkelsen bød velkommen til generalforsamlingen. 

Der skal som det første vælges dirigent. 

 
1. Valg af dirigent. 

Kim Steen blev valgt. 

Kim Steen tilså at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Kim Steen gjorde opmærksom på at vores vedtægter var lidt i strid med 

Hovedorganisationens vedtægter, idet generalforsamlingen bør afholdes senest den 

15/02. Vi er 9 medlemmer i bestyrelsen og det er 2 mere end i 

Hovedorganisationens. Vi har nu tænkt at forsætte med 9 medlemmer. 

Hovedorganisationen har ikke sagt noget til det og der kommer nye vedtægter snart, 

da der er en fusion i gang mellem HG og NIF. 

Der blev spurgt til om der var nogen indsigelser – det var der ikke. 

 

2. Valg af 2 stemmetællere. 

Da der ikke er forslag om ændring af kontingent, skal der ikke bruges stemmetællere 

og punktet bortfalder. 

 

Der startes med at punktet eventuelt. 

Janne spurgte om der ikke kunne hænges skabe op til de klubhåndklæder vi har i 

baderummene. Der arbejdes videre med det. 

Otto spurgte til hvordan med forsikringer – hvad det dækker og ikke dækker. 

Bestyrelsen arbejder på det. 

Niels spurgte om man i vedtægterne kunne ændre datoen til den 15/03. vi ser hvad 

Hovedorganisationen kommer frem til. 

 



 
 

Monica fortalte at i april 2025 fylder klubben 25 år. Ideer fra medlemmerne til fejring 

er velkommen. Deltagere til en gruppe er også meget velkomne. 

3. Formandens og Udvalgsformændenes beretning. 

Beretningerne ligges på HAGTM’s hjemmeside, hvorfor de ikke gengives her. 

Formandens beretning v/ Monica. 

Atletikkens beretning v/Jan. Martin var forhindrede i at deltage. Dækker både senior 

og junior. 

Dorthe Hansen, Motion. 

Annette Østerkjerhuus, Triathlon. 

4. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 2023 og budget 2024 v/kasserer Ole 

Hyldig.  

Regnskabet kommer ud med et underskud på kr. 95.045. Der var budgetteret med et 

underskud på kr. 95.00. Vi har stadig en god egenkapital. Regnskabet blev godkendt. 

Budgettet blev fremlagt og der regnes med at 2024 ender ud med et underskud på 

kr. 84.000. Budgettet blev godkendt. 

Der håbes på flere medlemmer og også at få flere sponsorer ind. 

5. Fastsættelse af kontingent. 

Der er uændret kontingent i 2024. 

6. Indkomne forslag: 

Ingen forslag. 

7. Valg: 

a. Valg af formand – vælges for 2 år. 

Formand Monica Mikkelsen modtager genvalg. 

Monica genvalgt. 

b. Valg af Sekretær Susanne Lotze – vælges for 2 år. 

Susanne Lotze modtager genvalg. 

Susanne genvalgt. 

c. Valg af Revisor – vælges for 1 år. 

Jørgen Milling modtager genvalg. 

Jørgen genvalgt. 

d. Valg af revisorsuppleant – vælges for 1 år. 

Jan Borre Bjødstrup modtager genvalg. 

Jan genvalgt. 

e. Valg af Seniorudvalgsformand – vælges for 1 år. 

Martin Kryger modtager genvalg.  

Martin genvalgt. 



 
 

f. Valg af Ungdomsudvalgsformand – vælges for 1 år. 

Jan Axelsen modtager genvalg.   

Jan genvalgt. 

g. Valg af Motionsudvalgsformand – vælges for 1 år. 

Dorte Hansen modtager genvalg. 

Dorte genvalgt. 

h. Valg af Triatlonudvalgsformand – vælges for 1 år. 

Annette Østerkjerhuus modtager genvalg. 

Annette genvalgt. 

i. Valg af bestyrelsesmedlem – vælges for 1 år.  

Mette Preuss modtager genvalg. 

Mette genvalgt. 

 

8. Eventuelt. 

Årets frivillige blev: 

Motion: Daniel Bundgaard. 

Atletik: Louise Schvange Johansen. 

Tri: ingen. 

 

Monica fortalte at Carl slog en meget gammel rekord i længdespring. 

der afholdes reception her i klubben den 22. april 2024. Der vil blive lavet opslag om 

det. 

 

Der er fra DGI lavet et skriv om hvordan de unge ser på blandt andet 

generalforsamlinger. De synes det lyder kedeligt og vil gerne have det mere 

interessant, f.eks. med indslag/foredrag og med mad osv. 

 

Jan efterlyste at få gjort noget ved svømmehallen, så den kan bruges til noget til 

glæde for klubberne. Måske et møde for medlemmerne.  

det er mange millioner, der er tale om både når det gælder reparation eller 

nedrivning. 

 

Herefter sluttede mødet og Kim takkede for god ro og orden. 

 

 


